

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: REAL ESTATE DEVELOPMENT Date: 28-07-2024 10:19:38 AM Subject: Brief summary for companys operations first half</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: تطوير العقارات التاريخ: AM 10:19:38 2024-07-28 الموضوع: ملخص موجز لنتائج أعمال الشركة النصف الأول</p>
<p>1. Continuing to manage the remaining balance of the company's debt and working to reduce the cost of financing, where the interest rate was reduced by more than 2.5%. 2. The company's management continued to take all necessary measures to control administrative expenses and take any action that would reduce expenses, with a decrease of 8.8% compared to the first half of 2023. 3. Continued review of the company's real estate investments to determine the optimal exploitation of each of them according to the chances of success and the real estate market data in order to ensure the best results.</p>	<p>1. الاستمرار في إدارة الرصيد المتبقي من مديونية الشركة والعمل على خفض كلفة التمويل حيث تم تخفيض نسبة الفائدة بأكثر من 2.5%. 2. استمرت إدارة الشركة في اتخاذ كل ما يلزم لضبط النفقات الإدارية و اتخاذ أي إجراء من شأنه تخفيض النفقات حيث بلغت نسبة الانخفاض 8.8% مقارنة بالنصف الأول من العام 2023. 3. استمرار مراجعة استثمارات الشركة العقارية وذلك لتحديد الاستغلال الأمثل لكل منها وفقا لفرص النجاح ومعطيات السوق العقاري بهدف ضمان أفضل النتائج.</p>
<p>28-07-2024</p>	<p>28-07-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Tareq Bakeer</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Tareq Bakeer</p>